
 

Møteprotokoll Alstahaug Idrettsråd 

27. mai 2021, kl. 19.00, Kulturbadet 

Til stede: John Kåre Olsen, Olav Aleksander Benjaminsen, Ann Kristin Aaker (vara), 

Johanne Markvoll (sekretær). 

Forfall: Jo-Even Vang, Monica Mentzoni, Silas Mørk, Stine Aleksandersen, Heidi Kristin 

Sivesind. 

 

 

Sak 21/21 Godkjenning av referat, innkalling og saksliste. 

Godkjent.  

 

Sak 22/21  Årsberetning 2020/21 

Årsberetning godkjent og signert av de fremmøtte. Årsberetningen sendes 

kontrollkomiteen for gjennomgang før utsending til årsmøtedelegater. 

 

Sak 23/21 Årsregnskap 2020 

Årsregnskap godkjent og signert av de fremmøtte. Årsregnskapet sendes 

kontrollkomiteen for gjennomgang før utsending til årsmøtedelegater. 

 

Sak 24/21  Budsjett 2021/22 

Styret utarbeidet forslag til budsjett til årsmøtet. Det er få bevegelser på Idrettsrådets 

konto i løpet av et driftsår, men styret foreslår å budsjettere med at man omfordeler kr. 

50.000,- av årlige LAM-midler til egen fordeling blant lagene, f.eks. som oppstartsstøtte 

eller andre lokale stimuleringsordninger. Denne budsjettposten forutsetter at årsmøtet 

vedtar endringer av LAM-midlene. 

 

Sak 25/21  Handlingsplan  

Ved årsmøtets behandling av handlingsplan for 2021/22 blir styrets forslag til vedtak 

følgende: 

Styret i Alstahaug idrettsråd beholder oppgavene i eksisterende handlingsplan. Årsmøtet 

gir det nye styret fullmakt til å revidere tiltakene i planen på et av sine første møter. 

 



Sak 26/21   Øvrige årsmøteforberedelser 

- Frist for påmelding av delegater og innmelding av saker til årsmøtet var satt til 

27. mai. En påminnelse om dette ble sendt ut i dag, da det ikke var blitt meldt inn 

saker fra lagene, og påmeldingen var dårlig. Pr. nå er bare to lag påmeldt.  

 

- Øvrige saker til behandling av årsmøtet: 

 

o Revisjon av samarbeidsavtale med Alstahaug kommune 

Samarbeidsavtalen mellom AIR og Alstahaug kommune ble inngått i 2017 og 

skal jf. avtalens punkt 4 nå gjennomgås og evalueres. Verken idrettsrådet 

eller kommunen ser store behov for endringer, men det ble pekt på at pkt. 

3.2.6, om faste, halvårlige møter mellom idrettsrådet v/leder og kommunen 

v/kultursjef ikke er nødvendig å videreføre. Punktet endres og får ny ordlyd:  

3.2.6  Ved behov kan det gjennomføres møter mellom Alstahaug idrettsråd 

v/leder og Alstahaug kommune v/Kultursjef. Ved behov innkalles/tas med 

andre aktuelle personer. 

 

I følge veileder for samarbeid mellom idrettsråd og kommuner skal revisjon av 

samarbeidsavtale gjøres av årsmøtet, med mindre idrettsrådets styre har fått 

fullmakt av årsmøtet til å gjøre det. Forslag til revidert avtale legges fram for 

godkjenning på årsmøtet, før oversending til signering hos kommunen. 

 

o Forslag om omfordeling av LAM-midler  

Styret foreslår at årsmøtet vedtar at man omfordeler kr. 50.000,- av årlige 

LAM-midler til egen fordeling blant lagene, f.eks. som oppstartsstøtte eller 

andre lokale stimuleringsordninger. 

 

 

 

 

 

 

Referat: 

Johanne Markvoll 


